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23.10.2019                                            Михайлівка                                                 № 26 

 

 

Кабінет сільського голови 

 

10 год. 00 хв. 

 

Сільський голова               -  Максименко В.П. 

Секретар сільської ради    -  Луценко Н.А. 

 

 
Обрано депутатів до сільської ради             -  20  

 

Взяли участь у роботі сесії                            -  12  

(список додається) 

 

 

У роботі пленарного засідання беруть участь: 

 

- перший заступник сільського голови - Швець Вікторія Василівна; 

- заступник сільського голови з питань діяльності виконавчих органів - Матрос 

Олександр Володимирович; 

- в.о. старости с. Ревівка, с. Пляківка - Назарова Зінаїда Володимирівна 

- начальник фінансового відділу виконкому сільської ради - Соболь Наталія 

Миколаївна; 

- начальник відділу бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської 

ради- Соболенко Наталія Михайлівна; 

- спеціаліст відділу містобудування, архітектури, комунальної власності, 

земельних відносин та житлово-комунального господарства виконкому сільської 

ради - Бордюг Олексій Васильович. 

 



Пленарне засідання двадцять четвертої сесії Михайлівської сільської ради 

об`єднаної територіальної громади VІІ скликання відкриває сільський голова 

Максименко В.П. 

 

Сільський голова: 

 

Доброго дня, шановні депутати, запрошені! 

 

          На пленарному засіданні двадцять четвертої сесії присутні 12 депутатів. У 

відповідності з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве 

самоврядування в Україні» сесія ради є правомочною. Двадцять четверту сесію 

сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання оголошую 

відкритою. 

( Звучить Гімн України ) 

 

 

         На розгляд пленарного засідання двадцять четвертої сесії сільської ради 

об`єднаної територіальної громади VІІ скликання пропонується наступний 

порядок денний: 

 

 

Порядок денний: 
 

          1. Про звіт про виконання бюджету Михайлівської об`єднаної 

територіальної громади за 9 місяців 2019 року. 

          Доповідає Соболь Наталія Миколаївна - начальник фінансового відділу 

виконкому сільської ради. 

          2. Про внесення змін до рішення сільської ради від 22.12.2018 року             

№15 - 1/VII «Про бюджет об’єднаної територіальної громади на 2019 рік». 

          Доповідає Соболь Наталія Миколаївна - начальник фінансового відділу 

виконкому сільської ради. 

3. Про внесення змін до рішення сільської ради від 22.12.2018 р. №15- 6/VII 

«Про затвердження штатного розпису працівників установ, що знаходяться на 

утриманні Михайлівської сільської ради на 2019 рік». 

          Доповідає Соболенко Наталія Михайлівна - начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради. 

          4. Про надання матеріальної допомоги жителям Михайлівської об`єднаної 

територіальної громади.  

          Доповідає Соболенко Наталія Михайлівна - начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради. 

          5. Про заборону обслуговування територій за межами адміністративної  

території Михайлівської сільської ради місцевою пожежною охороною. 

          Доповідає Максименко Василь Петрович - сільський голова. 

6. Про забезпечення безпечної експлуатації дитячих ігрових та спортивних 

майданчиків, інших об`єктів відпочинку дітей на території Михайлівської 

сільської ради Кам`янського району Черкаської області. 



Доповідає Матрос О.В. - заступник сільського голови з питань діяльності 

виконавчих органів. 

7. Про вилучення земельних ділянок гр. Шевченко О.І., Швець В.П. 

          Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

8. Про надання дозволу на виготовлення детального плану частини 

території. 

          Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

9. Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 

в користування земельних ділянок гр. Бицюку В.М., Романчі В.В. в межах 

населеного пункту с. Ребедайлівка. 

          Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

10. Про надання ТОВ «Олімп» дозволу на розробку проєкту землеустрою 

щодо поділу (об’єднання) земельної ділянки під господарськими будівлями та 

дворами за межами населеного пункту с. Пляківка. 

          Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

11. Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 

земельної ділянки з послідуючою передачею у приватну власність гр. Руденко В.І. 

          Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

12. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 

(на місцевості) під господарськими будівлями та дворами ТОВ «Олімп». 

          Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

13. Про передачу у приватну власність земельних ділянок кадастровий 

номер 7121884000:03:001:0076 та 7121884000:03:001:0075 гр. Кулакевич А.А. 

          Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

14. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо поділу (об’єднання) земельної ділянки кадастровий номер 

7121885600:02:000:0656. 

          Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 



15. Про надання дозволу ТОВ «УКРТАУЕР» на розробку проєкту 

землеустрою щодо відведення в оренду терміном на 49 років земельної ділянки 

площею 0,0100 га в межах с. Пляківка, Кам’янського району, Черкаської області. 

          Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

16. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 

землеустрою щодо поділу (об’єднання) земельної ділянки кадастровий номер 

7121885600:02:000:1638. 

          Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

17. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) гр. 

Майданюк О.П., Мулько Л.В. 

          Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

18. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо поділу (об’єднання) земельної ділянки кадастровий номер 

7121884000:02:000:1622. 

          Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

19. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 

землеустрою щодо поділу (об’єднання) земельних ділянок кадастровий номер 

7121885600:01:001:0230, 7121885600:01:001:0239. 

          Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

20. Про встановлення розміру плати за харчування дітей в закладах 

загальної середньої освіти та дошкільної освіти Михайлівської сільської ради. 

          Доповідає Максименко Василь Петрович - сільський голова. 

          21. Про план роботи Михайлівської сільської ради об`єднаної 

територіальної громади на І квартал 2020 року. 

          Доповідає Максименко Василь Петрович - сільський голова. 

          22. Різне. 

 

Ставлю на голосування про затвердження порядку денного за основу. 

 

          Голосували: 

          за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

          Приймається за основу. 

 

          У кого є зміни, доповнення до порядку денного? 

          Немає. 



Шановні депутати, відповідно до рішення сільської ради від 04.09.2019 

№22 - 5/VІІ «Про надання згоди на організацію співробітництва територіальних 

громад населених пунктів Михайлівської сільської ради та Баландинської 

сільської ради в галузі освіти та культури» розроблено проєкт договору про 

співробітництво територіальних громад в частині делегування виконання завдань 

у сфері загальної середньої, дошкільної освіти, культури та спорту. Проєкт 

договору необхідно схвалити сесією сільської ради. До засідання постійної 

комісії даний проєкт ще не був підготовлений, а тому не був розглянутий. 

Оскільки дане питання потребує термінового вирішення, вношу пропозицію про 

включення до порядку денного питання: 

«23. Про схвалення проєкту договору про співробітництво територіальних 

громад».  

          Доповідає Максименко Василь Петрович - сільський голова. 

 

Дану пропозицію ставлю на голосування. 

 

          Голосували: 

          за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

 

          Приймається. 

 

Шановні депутати, відповідно до рішення сільської ради від 22.01.2019 

№16 - 1/VІІ «Про надання дозволу Михайлівському сільському голові на 

укладення договорів про співробітництво територіальних громад у формі 

реалізації спільного проекту» укладено ДОГОВІР про співробітництво 

територіальних громад у формі реалізації спільного проекту між Михайлівською 

та Райгородською сільськими радами на період до 2020 року. Предметом 

договору є забезпечення надання адміністративних послуг жителям 

Райгородської сільської територіальної громади через Центр надання 

адміністративних послуг Михайлівської сільської ради (надалі – ЦНАП) та 

створення Михайлівською сільською радою віддаленого робочого місця 

адміністратора ЦНАП в Райгородській сільській раді. Відкриття ЦНАПу 

планується провести у 2020 році за сприянням ПРОГРАМИ «U - LEAD з 

Європою», а тому необхідно продовжити меморандум про співробітництво з 

територіальними громадами (сільськими радами) у сферах реалізації спільних 

проектів з Райгородською сільською радою у 2020 році. Дане питання не було 

розглянуто на засідання постійної комісії, але потребує термінового вирішення, 

тому вношу пропозицію про включення до порядку денного питання: 

 

«24. Про надання дозволу Михайлівському сільському голові на 

продовження меморандуму про співробітництво з територіальними громадами 

(сільськими радами) у сферах реалізації спільних проектів». 

Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського 

голови. 

 

Дану пропозицію ставлю на голосування. 



          Голосували: 

          за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

 

          Приймається. 

 

          У кого є зміни, доповнення до порядку денного? 

          Немає. 

 

          Ставлю на голосування про затвердження порядку денного в цілому. 

 

          Голосували: 

          за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

 

          Порядок денний приймається. 

 

          Одноголосно затверджується регламент роботи сесії : 

 

- для доповідей з питань порядку денного                                - до 20 хв. 

- для виступів                                                                                - до 05 хв. 

- для довідок і зауважень                                                             - до 02 хв. 

 

          Перерву робити через кожні 2 години роботи сесії на 15 хвилин. 

 

          Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



          1. Слухали: Про звіт про виконання бюджету Михайлівської об`єднаної 

територіальної громади за 9 місяців 2019 року. 

          Доповідає Соболь Наталія Миколаївна - начальник фінансового відділу 

виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Наталії Миколаївни? 

          Є. 

          Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 

Шевчук Любові Іванівні, вчитель Михайлівської загальноосвітньої школи І-ІІІ 

ступенів. 

          Скажіть будь-ласка, чому працівникам закладів загальної середньої освіти 

та дошкільної освіти, які відбувають у відрядження для проходження курсів 

підвищення кваліфікації виплачуються тільки проїзні, а добові не оплачуються? 

Соболь Н.М. 

По дошкільних закладах освіти використано всі кошти на відрядження, 

потрібно збільшувати плани асигнувань. 

Дякую. 

Соболенко Н.М. 

По закладах загальної середньої освіти виплачуються і добові, і проїзні. 

Дякую. 

 

Сільський голова: 

Чи є ще запитання до Наталії Миколаївни? 

          Немає. 

          Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Є. 

Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної 

громади Косенку Івану Івановичу, виконавчий директор ТОВ «Олімп». 

Шановні присутні! 

За 9 місяців 2019 року із сільського бюджету на благоустрій використано 

лише 4,7%, а на заклади освіти 56%. Вважаю, що на благоустрій потрібно 

планувати більше коштів і повинно бути спрямовано не менше 20% бюджету. У 

нас більша частина коштів бюджету використовується на утримання 

комунальних установ, а на облаштування територій, благоустрій 

використовується досить малий відсоток. При формуванні бюджету на 2020 рік 

це необхідно врахувати і планувати більше коштів на благоустрій. 

Сільський голова: 

          Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про звіт про виконання 

бюджету Михайлівської об`єднаної територіальної громади за 9 місяців 2019 

року» - в цілому. 



          Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 1/VІІ «Про звіт 

про виконання бюджету Михайлівської об`єднаної територіальної громади за 9 

місяців 2019 року» приймається, додається. 

          Голосували: 

    за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

          2. Слухали: Про внесення змін до рішення сільської ради від 22.12.2018 

року № 15 - 1/VII «Про бюджет об’єднаної територіальної громади на 2019 рік. 
          Доповідає Соболь Наталія Миколаївна - начальник фінансового відділу 

виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Наталії Миколаївни? 

          Є. 

Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної 

громади Модліцькому Олександру Анатолійовичу, фізична особа - підприємець. 

          На ремонт двох зупинок в селі Ребедайлівка в сільському бюджеті 

плануються видатки на суму 30,000 грн, але фактичні затрати складають майже 

менше половини вказаної суми. Чому планується на ремонт двох зупинок більше 

коштів, ніж фактично використали? 

Соболь Н.М.: 

Ці кошти плануються по благоустрою. Оплата буде проведена по рахунках, 

які надав постачальник матеріалів. Залишок коштів буде використано на інші 

потреби з благоустрою. 

Дякую. 

           Сільський голова: 

Чи є ще запитання до Наталії Миколаївни? 

           Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про внесення змін до 

рішення сільської ради від 22.12.2018 року № 15 - 1/VII «Про бюджет об’єднаної 

територіальної громади на 2019 рік» - в цілому. 

          Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 2/VІІ «Про                                 

внесення змін до рішення сільської ради від 22.12.2018 року № 15 - 1/VII «Про 

бюджет об’єднаної територіальної громади на 2019 рік» приймається, додається. 

          Голосували: 

    за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

3. Слухали: Про внесення змін до рішення сільської ради від 22.12.2018 р. 

№ 15 - 6/VII «Про затвердження штатного розпису працівників установ, що 

знаходяться на утриманні Михайлівської сільської ради на 2019 рік». 

Доповідає Соболенко Наталія Михайлівна - начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради. 
           Сільський голова: 



Чи є запитання до Наталії Михайлівни? 

           Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про внесення змін до 

рішення сільської ради від 22.12.2018 р. № 15 - 6/VII «Про затвердження 

штатного розпису працівників установ, що знаходяться на утриманні 

Михайлівської сільської ради на 2019 рік» - в цілому. 

          Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 3/VІІ «Про                                 

внесення змін до рішення сільської ради від 22.12.2018 р. № 15 - 6/VII «Про 

затвердження штатного розпису працівників установ, що знаходяться на 

утриманні Михайлівської сільської ради на 2019 рік» приймається, додається. 

          Голосували: 

    за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

4. Слухали: Про надання матеріальної допомоги жителям Михайлівської 

об`єднаної територіальної громади.  

Доповідає Соболенко Наталія Михайлівна - начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності виконкому сільської ради. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Наталії Михайлівни? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання матеріальної 

допомоги жителям Михайлівської об`єднаної територіальної громади» - в цілому. 

          Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 4/VІІ «Про                                 

надання матеріальної допомоги жителям Михайлівської об`єднаної 

територіальної громади» приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

5. Слухали: Про заборону обслуговування територій за межами 

адміністративної території Михайлівської сільської ради місцевою пожежною 

охороною. 

Доповідає Максименко Василь Петрович - сільський голова. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до мене? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 



Є. 

          Слово надається депутату сільської ради об`єднаної територіальної громади 

Бондаренку Сергію Олексійовичу, сторож локомотивного ДЕПО станції ім. 

Т.Г.Шевченка. 

Шановні присутні! 

Вважаю, що сільські ради Кам`янського району, які обслуговує 

Михайлівська місцева пожежна охорона повинні обов`язково перераховувати 

субвенцію до бюджету об`єднаної територіальної громади для її утримання, так 

як було в минулому році. Із бюджету ОТГ на утримання місцевої пожежної 

охорони витрачається більше 400,000 тисяч гривень і у 2019 році з інших 

сільських рад субвенція не надходила. Тому буде правильним заборонити 

обслуговування місцевою пожежною охороною за межами адміністративної 

території Михайлівської сільської ради, а коли субвенція сільськими радами буде 

перерахована, то знову відновити. Але їм необхідно направити лист-

попередження. 

Сільський голова: 

Чи є ще бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

          Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про заборону 

обслуговування територій за межами адміністративної території Михайлівської 

сільської ради місцевою пожежною охороною» - в цілому. 

          Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 5/VІІ «Про 

заборону обслуговування територій за межами адміністративної території 

Михайлівської сільської ради місцевою пожежною охороною» приймається, 

додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

6. Слухали: Про забезпечення безпечної експлуатації дитячих ігрових та 

спортивних майданчиків, інших об`єктів відпочинку дітей на території 

Михайлівської сільської ради Кам`янського району Черкаської області. 

Доповідає Матрос О.В. - заступник сільського голови з питань діяльності 

виконавчих органів. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олександра Володимировича? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про забезпечення безпечної 



експлуатації дитячих ігрових та спортивних майданчиків, інших об`єктів 

відпочинку дітей на території Михайлівської сільської ради Кам`янського району 

Черкаської області» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 6/VІІ «Про 

забезпечення безпечної експлуатації дитячих ігрових та спортивних майданчиків, 

інших об`єктів відпочинку дітей на території Михайлівської сільської ради 

Кам`янського району Черкаської області» приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

7. Слухали: Про вилучення земельних ділянок гр. Шевченко О.І.,                  

Швець В.П. 

Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олексія Васильовича? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про вилучення земельних 

ділянок гр. Шевченко О.І., Швець В.П.» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 7/VІІ «Про 

вилучення земельних ділянок гр. Шевченко О.І., Швець В.П.» приймається, 

додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

8. Слухали: Про надання дозволу на виготовлення детального плану 

частини території. 

Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олексія Васильовича? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 



Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу на 

виготовлення детального плану частини території» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 8/VІІ «Про 

надання дозволу на виготовлення детального плану частини території» 

приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

9. Слухали: Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 

відведення в користування земельних ділянок гр. Бицюку В.М., Романчі В.В. в 

межах населеного пункту с. Ребедайлівка. 

Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олексія Васильовича? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу на 

розробку проєкту землеустрою щодо відведення в користування земельних 

ділянок гр. Бицюку В.М., Романчі В.В. в межах населеного пункту с. 

Ребедайлівка» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 9/VІІ «Про 

надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення в 

користування земельних ділянок гр. Бицюку В.М., Романчі В.В. в межах 

населеного пункту с. Ребедайлівка» приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

10. Слухали: Про надання ТОВ «Олімп» дозволу на розробку проєкту 

землеустрою щодо поділу (об’єднання) земельної ділянки під господарськими 

будівлями та дворами за межами населеного пункту с. Пляківка. 

Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олексія Васильовича? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 



В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання ТОВ «Олімп» 

дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо поділу (об’єднання) земельної 

ділянки під господарськими будівлями та дворами за межами населеного пункту 

с. Пляківка» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 10/VІІ «Про 

надання ТОВ «Олімп» дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо поділу 

(об’єднання) земельної ділянки під господарськими будівлями та дворами за 

межами населеного пункту с. Пляківка» приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

11. Слухали: Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки з послідуючою передачею у приватну власність гр. 

Руденко В.І. 

Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олексія Васильовича? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу на 

розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з 

послідуючою передачею у приватну власність гр. Руденко В.І.» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 11/VІІ «Про 

надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки з послідуючою передачею у приватну власність гр. Руденко В.І.» 

приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

12. Слухали: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації 

із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі 

(на місцевості) під господарськими будівлями та дворами ТОВ «Олімп». 

Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олексія Васильовича? 



Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) під господарськими 

будівлями та дворами ТОВ «Олімп» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 12/VІІ «Про 

надання дозволу на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) під 

господарськими будівлями та дворами ТОВ «Олімп» приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

13. Слухали: Про передачу у приватну власність земельних ділянок 

кадастровий номер 7121884000:03:001:0076 та 7121884000:03:001:0075 гр. 

Кулакевич А.А. 

Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олексія Васильовича? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про передачу у приватну 

власність земельних ділянок кадастровий номер 7121884000:03:001:0076 та 

7121884000:03:001:0075 гр. Кулакевич А.А.» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 13/VІІ «Про 

передачу у приватну власність земельних ділянок кадастровий номер 

7121884000:03:001:0076 та 7121884000:03:001:0075 гр. Кулакевич А.А.» 

приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

14. Слухали: Про надання дозволу на розроблення технічної документації 

із землеустрою щодо поділу (об’єднання) земельної ділянки кадастровий номер 

7121885600:02:000:0656. 



Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олексія Васильовича? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо поділу (об’єднання) 

земельної ділянки кадастровий номер 7121885600:02:000:0656» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 14/VІІ «Про 

надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

поділу (об’єднання) земельної ділянки кадастровий номер 

7121885600:02:000:0656» приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

15. Слухали: Про надання дозволу ТОВ «УКРТАУЕР» на розробку 

проєкту землеустрою щодо відведення в оренду терміном на 49 років земельної 

ділянки площею 0,0100 га в межах с. Пляківка, Кам’янського району, Черкаської 

області. 

Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олексія Васильовича? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу ТОВ 

«УКРТАУЕР» на розробку проєкту землеустрою щодо відведення в оренду 

терміном на 49 років земельної ділянки площею 0,0100 га в межах с. Пляківка, 

Кам’янського району, Черкаської області» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 15/VІІ «Про 

надання дозволу ТОВ «УКРТАУЕР» на розробку проєкту землеустрою щодо 

відведення в оренду терміном на 49 років земельної ділянки площею 0,0100 га в 



межах с. Пляківка, Кам’янського району, Черкаської області» приймається, 

додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

16. Слухали: Про надання дозволу на виготовлення технічної документації 

із землеустрою щодо поділу (об’єднання) земельної ділянки кадастровий номер 

7121885600:02:000:1638. 

Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олексія Васильовича? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу на 

виготовлення технічної документації із землеустрою щодо поділу (об’єднання) 

земельної ділянки кадастровий номер 7121885600:02:000:1638» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 16/VІІ «Про 

надання дозволу на виготовлення технічної документації із землеустрою щодо 

поділу (об’єднання) земельної ділянки кадастровий номер 

7121885600:02:000:1638» приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

17. Слухали: Про затвердження технічної документації із землеустрою 

щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) 

гр. Майданюк О.П., Мулько Л.В. 

Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олексія Васильовича? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про затвердження технічної 



документації із землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної 

ділянки в натурі (на місцевості) гр. Майданюк О.П., Мулько Л.В.» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 17/VІІ «Про 

затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

(відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на місцевості) гр. Майданюк О.П., 

Мулько Л.В.» приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

18. Слухали: Про надання дозволу на розроблення технічної документації 

із землеустрою щодо поділу (об’єднання) земельної ділянки кадастровий номер 

7121884000:02:000:1622. 

Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олексія Васильовича? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо поділу (об’єднання) 

земельної ділянки кадастровий номер 7121884000:02:000:1622» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 18/VІІ «Про 

надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

поділу (об’єднання) земельної ділянки кадастровий номер 

7121884000:02:000:1622» приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

19. Слухали: Про надання дозволу на розроблення технічної документації 

із землеустрою щодо поділу (об’єднання) земельних ділянок кадастровий номер 

7121885600:01:001:0230, 7121885600:01:001:0239. 

Доповідає Бордюг Олексій Васильович - спеціаліст відділу містобудування, 

архітектури, комунальної власності, земельних відносин та житлово-

комунального господарства виконкому сільської ради. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до Олексія Васильовича? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 



Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо поділу (об’єднання) 

земельних ділянок кадастровий номер 7121885600:01:001:0230, 

7121885600:01:001:0239» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 19/VІІ «Про 

надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 

поділу (об’єднання) земельних ділянок кадастровий номер 

7121885600:01:001:0230, 7121885600:01:001:0239» приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

20. Слухали: Про встановлення розміру плати за харчування дітей в 

закладах загальної середньої освіти та дошкільної освіти Михайлівської сільської 

ради. 

Доповідає Максименко Василь Петрович - сільський голова. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до мене? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про встановлення розміру 

плати за харчування дітей в закладах загальної середньої освіти та дошкільної 

освіти Михайлівської сільської ради» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 20/VІІ «Про 

встановлення розміру плати за харчування дітей в закладах загальної середньої 

освіти та дошкільної освіти Михайлівської сільської ради» приймається, 

додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

21. Слухали: Про план роботи Михайлівської сільської ради об`єднаної 

територіальної громади на І квартал 2020 року. 

 Доповідає Максименко Василь Петрович - сільський голова. 

Сільський голова: 

Чи є запитання до мене? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 



Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про план роботи 

Михайлівської сільської ради об`єднаної територіальної громади на І квартал 

2020 року» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 21/VІІ «Про                                 

план роботи Михайлівської сільської ради об`єднаної територіальної громади на І 

квартал 2020 року» приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

22. Слухали: Про схвалення проєкту договору про співробітництво 

територіальних громад.  

Доповідає Максименко Василь Петрович - сільський голова. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до мене? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про схвалення проєкту 

договору про співробітництво територіальних громад» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 22/VІІ «Про                                 

схвалення проєкту договору про співробітництво територіальних громад» 

приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

23. Слухали: Про надання дозволу Михайлівському сільському голові на 

продовження меморандуму про співробітництво з територіальними громадами 

(сільськими радами) у сферах реалізації спільних проектів». 

Доповідає Швець Вікторія Василівна - перший заступник сільського 

голови. 
Сільський голова: 

Чи є запитання до Вікторії Василівни? 

Немає. 

Чи є бажаючі виступити в обговоренні? 

Немає. 

Шановні депутати, проєкт рішення за основу вам розданий. 

В кого з депутатів будуть зміни або доповнення до проєкту рішення? 

Немає. 

Прошу голову лічильної комісії Шкворець Наталію Володимирівну 

провести поіменне голосування про проєкт рішення «Про надання дозволу 

Михайлівському сільському голові на продовження меморандуму про 



співробітництво з територіальними громадами (сільськими радами) у сферах 

реалізації спільних проектів» - в цілому. 

Вирішили: Рішення сільської ради від 23.10.2019 № 24 - 23/VІІ «Про                                 

надання дозволу Михайлівському сільському голові на продовження 

меморандуму про співробітництво з територіальними громадами (сільськими 

радами) у сферах реалізації спільних проектів» приймається, додається. 

          Голосували: 

за - 13, проти - 0, утримались - 0, не голосували - 0. 

 

          Сільський голова:  

 

Шановні депутати! 

         Всі питання, які вносилися на розгляд двадцять четвертої сесії 

Михайлівської сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання, 

розглянуто. 

         Чи є бажаючі виступити з питання «Різне»? 

         Немає. 

         В кого є зауваження до порядку ведення пленарного засідання сесії? 

         Немає. 

         Двадцять четверту сесію Михайлівської сільської ради об`єднаної 

територіальної громади VІІ скликання, оголошую закритою. 

( Звучить Гімн України ) 

 

 

Сільський голова                                                                 В. Максименко 


	Пленарне засідання двадцять четвертої сесії Михайлівської сільської ради об`єднаної територіальної громади VІІ скликання відкриває сільський голова Максименко В.П.

